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Har hele udvalget læst de indlæg/læserbreve og korrespondancen mellem skribenterne og Mads Skau, 
inden man træffer beslutning omkring hjerteløber kontra Danmark Redder Liv? 
 
Flere af udvalgsmedlemmerne bliver ved med at forherlige hjerteløberne, selv om det kan dokumenteres, 
hvor stor forskel der er mellem Danmark Redder Liv og Trykfondens hjerteløbere.  
 
Det er bevist, at man uden besvær kan tilmelde sin egen, sågar, afdøde hund til hjerteløber appen, selvom 
Mads Skau påstår det modsatte. Det i sig selv, siger meget om Trykfondens udgave. 
Jeg har uden held, forsøgt at få udvalget til at tænke på det menneskelige aspekt, og ikke en fiktiv kvantitet 
af hjerteløbere. 
 
Det, at man er så fast besluttet på at benytte en så skrabet udgave som Trygfondens hjerteløber får mig til 
at stille spørgsmål ved, om der er en skjult aftale mellem Trygfonden og Region Syd. 
 
Til slut, vil jeg på det kraftigste anmode medlemmerne om at tænke sig rigtig godt om, inden der stemmes. 
 


